
Stad:

Vraag van Dennis Cupedo

De gemeente is verantwoordelijk heer het groen  onderhoud.

Diverse hagen die zijn aangebracht zijn afgestorven. Klagers worden van het kastje naar de muur 
gezonden. In dit geval traject Informatiecentrum, gemeente en de DSW.

Vraag? Wie is verantwoordelijk en bij wie kan men zich melden?

 

Vraag Mark de Beij:

De Generaal Spoorlaan, vanuit  de Bult gezien , gaan bij de kruising aan de Beatrixlaan twee 
rijstroken naar links en slecht een rechtuit.  Hierdoor ontstaan er lange files en drukken op de kruising 
veel auto vanuit het linkervak naar het vak voor rechtuit. Hierdoor ontstaan er gevaarlijke situatie en is 
slecht voor de doorstroming van het verkeer.

Vraag: kunt u de situatie onderzoeken en de Raad informeren of, en zo ja, welke maatregelen u gaat 
nemen?

 

Vraag Ed Braam

In 2017 is de Raad akkoord gegaan met het herbestemmen van leegstaande kantoorgebouwen in de 
Plaspoelpolder.  De woningen, een project van de voormalig Haagse wethouder Marnix Norder , 
worden vanaf 2018 als z.g. kluswoningen te koop aangeboden.

Als de situatie in ogenschouw wordt genomen zijn er geen waarneembare activiteiten. De Dixie blijkt 
al maanden niet te zijn schoongemaakt, het meurt er. Er ligt rommelig veel stellingmateriaal en 
volgens omwonenden spelen er zich in het parkeergedeelte rare tafrelen af.

Vraag:

Wat is er aan de hand? Er is sprake van verloedering, Wanneer wordt het project afgemaakt en alle 
woningen opgeleverd.

 

Vraag Ed Braam

In het betaald parkeren gebied is het vaak zoeken naar een parkeermeter. Voor het oude stadhuis zijn 
hekken geplaatst waardoor er niet kan worden geparkeerd. De parkeermeter staat er nu doelloos.

Vraag / verzoek: 

 Kunt u deze overbodig geworden parkeermeter verplaatsen naar een betere plek?


